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- Fysiotherapeuten hebben volgens huidige inzichten inderdaad een rol bij de nabehandeling van patienten met COVID-19. Het lijkt me logisch dat

ze dan in aanmerking kunnen komen voor beschermingsmiddelen.

Daarnaast komt het RIVM vandaag of morgen met een richtlijn voor het gebruik van PBM's bij paramedische beroepen. die nodig is bij het weer

opstarten van de meest urgente reguliere paramedische zorg.

Op basis van dat document kan het zijn dat we deze beroepen moeten toevoegen aan de verdeelsystematiek. Maar daarvoor moeten we het document

even afwachten.

1k reageer nu naar jou, maar kan als jij het met me eens bent natuurlijk ook naar francoise reageren.
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